
 
PROCES – VERBAL 

 

Încheiat cu ocazia şedinţei de îndată a  Consiliului  local  municipal 

Târgu Mureş  din data de  17 decembrie  2020 

 

 

 

Din totalul de 23 de consilieri locali în funcţie, sunt prezenţi în sală 20 consilieri 

locali.  Dl. Venczi Janos este conectat online. 

 Absentează domnii consilieri Maior Claudiu şi  Molnar Ervin. 

Dl.  consilier Kelemen Atilla: -  Avem un convocator la 5 și 10 minute. Am, 

de 15 minute trebuia sa fiu la o ședința de îndată, vă rog d-na Secretar. Pe ordinea de zi 

avem un singur proiect de hotărâre. Vă rog. 

Secretar Soós Erika: - da, Este vorba de proiectul.. V-aș ruga să închideți 

înainte prima ședință și să declarați deschisă pe aceasta. Mulțumesc. 

Dl.  consilier Kelemen Atilla: -   Am închis-o. 

D-na Secretar Soós Erika: - Ok.  

Dl.  consilier Kelemen Atilla: - Am închis, am deschis AGA acum am închis 

AGA și acum deschid ședința de îndată, asta. 

D-na Secretar Soós Erika: - Pe ordinea de zi se află un proiect de hotărâre 

privind finanţarea din bugetul local a indemnizaţiei în valută pentru o delegaţie din 

partea Municipiului Târgu Mureş în vederea deplasării la Budapesta/ Ungaria, în 

perioada 19-22 decembrie 2020, în urma invitației primite din partea vicepreședintelui a 

Parlamentului Ungariei d-nul dr.  Latorcai János. Acesta a adresat Primarului 

Municipiului Târgu Mureș Soós Zoltán invitația de a participa la un schimb de idei la 

Casa Parlamentului pentru stabilirea unor obiective pe următorii  ani. Mulțumesc 

Dl.  consilier Kelemen Atilla: - Mulțumesc foarte mult. Dacă există 

intervenții? Suma vă rog din material. Cred că e undeva la 700 de euro, totalul, da?  

D-na Secretar Soós Erika: - 740  

Dl.  consilier Kelemen Atilla: - Am înțeles. Dl. Szabo procedural. N-am 

înțeles. Pe convocatorul de îndată este o singură ordine de zi 

Dl. consilier Szabo: – nu, a mai apărut unul cu Centrul de .. e la DSP, a venit 

pentru Covid, vaccinare de Covid.  

Dl.  consilier Kelemen Atilla: -  asta este doar o informare. M-ați speriat că 

avem încă o hotărâre de…, încă un proiect de hotărâre. Vă rog d-nul Bălaș 

Dl. consilier Bălaș: - Da. Eu am văzut acolo în invitația d-lui de la 

Vicepreședintelui Parlamentului Ungariei, să trăiască, am văzut că zicea că puteți să 

veniți când vreți, și nu știu, acum am văzut că e urgent. Probabil dl. Soós are agenda 

încărcată și trebuie să meargă sâmbătă. Eu nu știu ce beneficii directe am avea de la 

Parlamentul. Dacă s-ar fi întâlnit cu Viktor Orban, și ar fi venit cu ceva investiții, am fi 

înțeles. Dar la Parlamentul Ungariei se adoptă legea așa încât, nu cred, sau nu văd ce 



legi ar putea să adopte Parlamentul astfel încât Târgu Mureșul să aibă un  beneficiu 

direct. Plus că, fiind această situație cu ședința de îndată, convocat așa ad-hoc, eu 

trebuie să votez împotrivă că nu văd un câștig real al acestei vizite. Mulțumesc frumos. 

Dl.  consilier Kelemen Atilla: -  Am înțeles, mulțumesc foarte mult. D-na 

Secretară nu vă dau cuvântul, dacă este altă intervenție. D-nul Papai vă rog. 

          Dl.  consilier Papai Laszlo - prin traducător: În ultimii ani, am votat în mod 

normal, împotriva tuturor acestor delegații. Acum este prima dată când văd că o singură 

persoană se deplasează în delegație și nu o delegație formată din 3 sau 4 persoane.  Sunt 

convins că Domnul Primar nu vrea să mănânce gulaș, să participe la o degustare de vinuri 

sau să meargă la cumpărături de Crăciun. Este pentru prima dată când votez pentru. 

Dl.  consilier Kelemen Atilla: -   Dacă mai sunt alte intervenții? Nu sunt, vă rog 

atunci să votăm. Putem să dăm vot la material.  

Cine este pentru? – 18 voturi 

Cine este împotrivă? – 1 vot (Bălaş R.) 

Cine se abţine? – 1 vot (Pui S.) 

Mulțumesc mult. D-nul Venczi? Pentru. Mulțumesc.  

Stimați colegi am terminat aceste 3, 4 ședințe, câte am avut. Eu m-am pregătit să 

vă urez Crăciun fericit, sărbători fericite, și toate celelalte, dar din cât am înțeles 

probabil o să ne mai vedem la o ședință, că a fost făcută rectificare bugetară în 

București, am mai primit niște sume pe care trebuie să le distribuim. Dacă nu ne vedem 

înainte de Crăciun, atunci chiar vă doresc sărbători fericite și toate cele bune. 

Domnișoara Frunda, vă rog. 

D-na consilier Frunda Csenge – Aș dori să mă alătur și eu, și dacă îmi permiteți 

să citesc câteva rânduri.  

Stimați târgumureșeni, dragi colegi, am ajuns la ultima ședință a Consiliului local 

din acest an să sperăm, și așa cum este potrivit în aceste situații trebuie să tragem linia. 

Anul 2020 a fost ca un film de groază, începând din martie suntem închiși în case 

noastre, teama ne umple zilele, masca e un accesoriu indispensabil și încercăm să ne 

liniștim să vedem lumina de la capătul tunelului. Totuși acest an a fost ca un basm. 

Venea flăcăul curajos și prin muncă serioasă și o echipă puternică a reușit să elibereze 

orașul de un rege pregnant. În 2020 am reușit să dăm înapoi Târgu Mureșului 

încrederea, am demonstrat că cine vrea poate, că binele întotdeauna învinge și că munca  

bună roade. Anul viitor o să fie despre muncă, despre ca toate lucrurile pe care ni  le-am 

propus să le ducem la bun sfârșit. Vă doresc sărbători fericite, Crăciun fericit, mult 

succes și ideii bune în anul nou. Mulțumesc. 

Dl.  consilier Kelemen Atilla: -  Dacă nu sunt alte intervenții, declară ședința 

închisă de astăzi. Mulțumesc. La revedere. 

 

 

Dl. consilier Kelemen Atilla Marton – preşedinte de şedinţă ____________ 

 

D-na Soós Erika - Secretar General al Munic. Târgu Mureş ____________ 

 

 

 

 


